
Protokół z Zebrania Wiejskiego w Głogoczowie
13.03.2025 r.

W dniu 13.03.2025r. odbyło się Zebranie Wiejskie Sprawozdawcze Sołectwa Głogoczów. W
pierwszym terminie nie stwierdzono kworum, dlatego zebranie rozpoczęto w terminie drugim o
godzinie  17:18.  W  zebraniu  uczestniczyli  mieszkańcy  wg  listy  obecności  (załącznik  1)  oraz
zaproszeni goście: Józef Tomal – Starosta Myślenicki, Jarosław Szlachetka  – Burmistrz Miasta I
Gminy  Myślenice,  Robert  Bylica  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Myślenice,  Czesław
Wierzba – Radny Rady Miejskiej w Myślenicach.  

· Zebranie rozpoczął Sołtys Bogusław Stankiewicz, powitał zaproszonych gości i przybyłych
mieszkańców.

· Wybrano  jednogłośnie  przy  59  osobach  głosujących,  w  głosowaniu  jawnym,
Przewodniczącego zebrania Pana Zbigniewa Wilk.

· Wybrano  jednogłośnie  przy  59  osobach  głosujących,  w  głosowaniu  jawnym Protokolanta
zebrania Martę Gizę.

· Przewodniczący przedstawił  porządek obrad,  który został  przyjęty w głosowaniu  jawnym
przy 58 głosach „za”, jednym głosie „przeciw” i bez głosów wstrzymujących się. (Załącznik
nr 2)

· Powołano, w głosowaniu jawnym Komisję Uchwał i Wniosków przy 58 głosach „za”, jednym
głosie wstrzymującym bez głosów „przeciw”, w skład której weszli:

·  Pan Robert Zapała

· Pan Marek Górszczak

· Pan Dawid Doliński

· Głos zabrał Starosta Józef Tomal

· Informacja na temat zadań zrealizowanych w powiecie m.in. remont skrzyżowania ul.
Jagiellońskiej i Piłsudskiego w Myślenicach, remont skrzyżowania dróg powiatowych
przy  OSP  Zasań,  wykonanie  przejść  dla  pieszych  oraz  chodnika  wzdłuż  drogi
powiatowej od Ronda Kaczyńskiego w kierunku Osieczan, Łęk, Trzemeśni, wykonanie
chodnika  z  oświetleniem  wzdłuż  drogi  Krzyszkowice  –  Polanka  oraz  wykonanie
chodnika wzdłuż drogi Droginia – Łęki.

· Informacja na temat planowanych zadań w przyszłości m.in. przebudowa ul. Leśnej w
Myślenicach, remont drogi powiatowej w Osieczanach niedaleko Inter-Zoo.

· Informacja  na  temat  budowy  nowej  części  ZSTE  zawierającej  część  warsztatową
i pracownie diagnostyczną, oraz ocieplenie budynku wraz z dachem a także budowy
nowego budynku szkół Średniawskiego.

· Informacja na temat renowacji zabytkowego budynku siedziby Starostwa Powiatowego
przy ulicy Reja, a także remontu fasady zabytkowego drugiego budynku I LO. im. T.



Kościuszki.

· Informacja na temat remontu SOR-u w Myślenicach.

· Informacja  o  prowadzonych  w  powiecie  wraz  z  gminami  działaniach  dotyczących
profilaktyki zdrowotnej i zaproszenie do korzystania z bezpłatnych badań w projekcie
„Zdrowa rodzina”. 

· Przypomnienie o możliwości korzystania z nieodpłatnej pomocy prawnej przy ulicy
Kazimierza Wielkiego.

· W dalszej części padły pytania do Starosty Józefa Tomala

· Pani B. Dolińska zapytała co zostało w ostatnim roku zrobione dla Głogoczowa.

Starosta  poinformował,  że  w 2023  roku  został  zrobionych  przy  drodze  powiatowej
chodnik z odwodnieniem i  mając 74 miejscowości  w powiecie,  nie ma możliwości,
żeby  co  roku  w  każdej  z  nich  prowadzić  inwestycje.  Poinformował  również,  że
inwestycje dotyczące szkół i szpitala są dla całego powiatu.

· Pan J. Sikora zapytał o sensowność budowy chodnika wzdłuż pól gdzie nie ma domów
–  ok.  1km  chodnika  na  trasie  Krzyszkowice  –  Zawada  –  Polanka,  a  brak  nadal
chodnika w Głogoczowie przy drodze w kierunku Włosani nad domem Pana Kantora.

Pan  J.  Sikora  zapytał  również  o  możliwość  stworzenia  przejścia  dla  pieszych  przy
budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej.

Starosta zgodził się, z tym że zagęszczenie ruchu pieszych na przytoczonym odcinku
jest  niewielkie,  ale  to  też  gminy  decydują,  gdzie  powstają  chodniki.  Dodatkowo
uzyskiwanie środków z RPO wymaga kompleksowych rozwiązań dlatego Zarząd Dróg
Powiatowych decyduje  o  nieprzerwalnym ciągu chodników przy drogach.  Odnośnie
przejścia dla pieszych przy PPP Starosta poinformował, że nie jest to droga powiatowa
tylko gminna.

· Radny Cz. Wierzba zapytał kiedy dojdzie do naprawy osuwiska, które powstało przy
powodzi w 2021 roku, za szkołą przy drodze powiatowej do kościoła informując, że
sprawdzone jest w wykazie, że jest to działka powiatowa a sprawę zgłasza kolejny raz
od roku 2021.  W sprawie  osuwiska  Starosta  polecił  pisać  pismo do Zarządu  Dróg
Powiatowych, a po informacji, że takie pismo zostało złożone poinformował, że sprawa
będzie skontrolowana.

· Pani  Górnisiewicz  zapytała  o możliwość  wykonania  remontu  drogi  na  Królikówce,
ponieważ doraźne remonty i wysypywanie kamieniem nie są wystarczające.

Starosta poinformował, że jest to droga gminna. W dyskusję włączył się Pan Burmistrz i
poinformował, że sprawa będzie rozpatrywana po raz kolejny, w przeszłości nie miała
uregulowanej własności dlatego nic się nie dało zrobić.

· Pan  J.  Sikora  podniósł  sprawę  braku  odpowiedzi  na  jego  pisma  w  sprawie  drogi
powiatowej  nad  kościół  dot.  problemu braku  odwodnienia  i  zalewania  przyległych



posesji, a także problemów takich jak przewrócone lustro oraz możliwości przedłużenia
barierek przy drodze powyżej domu numer 202.

Starosta  poinformował,  że  problemu  wody  nie  da  się  całkowicie  zlikwidować,  że
sprawa zostanie rozpoznana.

· Pan J. Doliński zapytał dlaczego robi się przeszkody mieszkańcom, którzy wychodzą z
inicjatywą chcąc np. uregulować Głogoczówkę, podając przykład, że Starostwo wyraża
sprzeciw  na  budowę  stawu  mimo  zgodności  z  przepisami,  a  także  dlaczego  bez
poinformowania ludzi działki rolne zostały przekształcone na zieleń naturalną tracąc
znacznie na wartości. Ma to dotyczyć głównie działek gdzie są plany budowy kolei, S7.

Starosta przypomniał, że Głogoczówką zarządzają Wody Polskie z siedzibą w Krakowie
i  do  nich  należy zgłaszać  sprawy z  rzeką.  W sprawie  wspomnianych  przekształceń
działek polecił sprawdzić plan zagospodarowania.

· Pani M. Kobus zapytała kiedy będzie dalsza część chodnika przy drodze powiatowej do
Włosani, o co w pismach wnosi od 18 lat. Pani Kobus poinformowała, że oczekuje
odpowiedzi  pisemnej  na  swoje  pisma  informując,  ze  administracyjny  termin
odpowiedzi na jej pisma minął.

· Głos zabrał Burmistrz Jarosław Szlachetka:

· Informacja  na  temat  zadań  zrealizowanych  w Głogoczowie  m.in.  remont  drogi  na
Piłogrzbiecie, Działach i Jaworznej, wymiana oświetlenia na LED.

· Informacja na temat pozolenia na budowę budynku Iskry.

· Informacja na temat zakupu urządzeń do kuchni w szkole, adaptacji pomieszczeń dla
nowego oddziału przedszkolnego i zakupu tablicy interaktywnej.

· Podziękowanie za współpracę z lokalnymi stowarzyszeniami.

· Informacja na temat uregulowania sprawy własności budynku WDK.

· Informacja na temat planowanego wybrukowania placu przy remizie OSP Głogoczów
oraz parkingu wspólnie z GS.

· Informacja na temat  ewentualnego nowego budynku przedszkola.  Wybór lokalizacji
jest uzależniony od rozbudowy Zakopianki i należy mieć na uwadze zmniejszającą się
liczbę dzieci w oddziałach przedszkolnych w Gminie.

· Deklaracja pozyskania lub wygospodarowania pieniędzy na budowę cmentarza.

· Informacja  na  temat  przebudowy  zakopianki  i  wybranego  wariantu  4,  którego
założeniem jest  wiadukt  między  kładkami,  rondo  i  rozprowadzenie  ruchu  drogami
zbiorczymi.  W najbliższym  czasie  do  Gminy  powinien  zostać  złożony  wniosek  o
wydanie  decyzji  środowiskowej.  Zakłada  się  wydanie  decyzji  do  końca  roku
kalendarzowego,  pod  warunkiem szybkiego  wpłynięcia  wniosku,  w  latach  2026-28
zakłada  się  procedowanie  projektu  budowlanego,  w  roku  2028  rozpoczęcie  prac



budowlanych, które miałyby się zakończyć w roku 2030.

· Informacja  w  sprawie  budowy  kolei  i  przypomnienie  o  powrocie  do  koncepcji  z
przystankiem Kąty.

· Informacja Burmistrza,  że stanowczo sprzeciwia się korytarzowaniu S7 od węzła na
Bielsko w kierunku Czarnego Lasu, Bęczarki, Jawornika, Bysiny. 

· Przypomnienie o dofinansowaniu przez Gminę Małopolskich Linii Dowozowych.

· Informacja na temat kontroli przydomowych oczyszczalni ścieków przeprowadzanych
przez Straż Miejską, które zgodnie z ustawą należy kontrolować co da lata.

· Informacja na temat kolejnej edycji Myślenickiego Programu Wymiany Pieców oraz
zachęcenie do kontaktu z Ekodoradcami.

· Głos zabrał Zastępca Burmistrza Robert Bylica, który poinformował o planowanych licznych
wydarzeniach  kulturalnych  w  Gminie  m.in.  konkursie  palm  wielkanocnych  i  kiermaszu,
XI Międzynarodowych  Małopolskich  Spotkaniach  z  Folklorem,  Dożynkach  Gminnych  w
Bysinie, Myślenickich Scenach Letnich w Polance i łękach oraz Rajdzie Małopolski. 

· W dalszej części padły pytania do Burmistrza Jarosława Szlachetki

· Pani Dzik zapytała o kontynuację remontu drogi na Piłogrzbiecie.

Burmistrz poinformował, że sprawa będzie rozpoznana, należy czekać na odpowiedź.

· Pani B. Dolińska zapytała o ponownie o to dlaczego działki, które 2 lata temu były
rolne zostały przekształcone na zieleń naturalną i  czy stało się  to  dlatego,  że są  to
tereny, gdzie przyszłościowo będzie budowana kolej.

· Pani  Kuźniak  mieszkanka  Głogoczowa  zapytała,  czy  autobusy  A40  mogłyby  się
zatrzymywać  w  Głogoczowie  i  kiedy  będzie  dokończona  budowa  kanalizacji  w
Głogoczowie.

Burmistrz  poinformował,  że  sprawę  autobusów  rozpatrzy,  a  sprawa  rozszerzenia
kanalizacji  jest  też  uzależniona  od zgody innych właścicieli  działek.  Sprawa będzie
rozpoznana i odpowiedź będzie przekazana przez Sołtysa.

· Pan  D.  Doliński  zapytał  czy  teren  zalewowy może  być  aktywnie  wykorzystywany
rolniczo, np. jako pastwisko.

· Pan J. Sikora przypomniał o odmowie zwołania zebrania wiejskiego w ubiegłym roku i
zapytał w odniesieniu do wypowiedzi Burmistrza, dlaczego na Bęczarce w wariancie 4
przebudowy Zakopianki jest węzeł trąbka, a nie peny węzeł.

Burmistrz  poinformował,  że  będzie  to  węzeł  typu  trąbka,  ale  z  zabezpieczeniem
wszystkich relacji.

· Pani  zadała  pytanie,  czy  nowa  droga  będzie  zabezpieczona  ekranami
dźwiękoszczelnymi.



Burmistrz poinformował, że planów jeszcze nie ma.

· Pan T. Łężniak zapytał kiedy będzie nowy cmentarz.

Burmistrz zapewnił, że będzie budowany.

· Pan  R.  Murzyn  przypomniał  o  braku  kanalizacji  w  dzielnicach  Zamłynie,  Stawy,
Królikówka  i  zadał  pytanie  czy  plany  ogólne  wpłyną  na  plan  zagospodarowania
przestrzennego.

Burmistrz odpowiedział, że zostały zabezpieczone możliwości rozwojowe Głogoczowa
na lata i są tereny do rozwoju i inwestycji.

· Pan L. Karczewski zapytał o możliwość powstania chodnika przy DK52.

Burmistrz odpowiedział, że należy przypominać o tej sprawie GDDKiA. Zabrał głos w
tej sprawie również Pan R. Zapała informując, że Rada Sołecka już podejmowała się
rozpoznania tej sprawy i sam projekt takiego chodnika to koszt kilkuset tysięcy złotych.

· Pani M. Kobus zapytała o harmonogram realizowania BO 2023.

Sołtys poinformował, że rozpoznawał tę sprawę i na wiosnę ma zostać zainstalowanych
7 lamp oświetleniowych.

· Pan zadał pytanie odnośnie drogi gminnej na działce 1022, droga jest drogą gminną, ale
praktycznie nie istnieje i nie da się przejechać.

Burmistrz poinformował, ze sprawa będzie rozpoznana.

· Pan D. Sroka zapytał o to kiedy powstanie w Głogoczowie przedszkole.

Burmistrz poinformował, że w Gminie ogólnie znikają oddziały przedszkolne z powodu
malejącej liczy dzieci, natomiast będzie sprawa rozpoznawana i jeśli będzie potrzeba to
lokalizacja przedszkole będzie poszukiwana.

· Pan A. Wałęga zapytał o możliwość remontu po zimie drogi 1022, 1055 rozjeżdżanej
przez samochody ciężarowe.

Burmistrz  poinformował,  że  będzie  ogłaszany przetarg  na  remonty po  zimie  i  będą
prowadzone działania w celu napraw dróg.

· Pani  M.  Kobus  zapytała  o  przedszkole  w  Głogoczowie,  wspominając  o  tym,  że
Głogoczów  jest  skrajną  miejscowością  Gminy  i  nie  wszyscy  rodzice  pracują  w
Myślenicach, gdzie mogliby wozić dzieci do przedszkola, gdzie miejsc nie brakuje.

· Pan M. Pulchny zapytał o dokończenie drogi na Piłogrzbiecie.

Burmistrz  przypomniał,  że  na  początek  należy  przyglądnąć  się  sprawie  własności
gruntów i inwestycje będą dokonywane po kolei.

· Pani  B. Dolińska i  Pan D. Doliński  zapytał  do kogo należy zwrócić się w sprawie
regulacji  rzeki  i  czy  z  pomocą  Gminy  można  zorganizować  spotkanie  z  Wodami



Polskimi.

Burmistrz  poinformował,  że zarówno osoba prywatna jak i  Gmina mają  takie  same
możliwości kontaktu z Wodami Polskimi.

· Pan D. Sroka zapytał o brak informacji na temat wymogu zamknięcia kur.

Sołtys poinformował, że nie dostał żadnej informacji i że sprawa będzie rozpoznana.
Burmistrz zadeklarował, że będzie wysłana na ten temat informacja w dniu kolejnym.

· Kolejnym  punktem  miało  być  przedstawienie  sprawozdania  z  działalności  Sołtysa  Jana
Sikory za lata 2023 i 2024 oraz sprawozdanie Sołtysa Bogusława Stankiewicza za rok 2024.

Pan Jan Sikora odstąpił od przedstawienia sprawozdania z powodu jego długości oraz tego, ze
Zebranie  trwa  już  długo.  Po  tym  również  Pan  Bogusław  Stankiewicz  odstąpił  od
przedstawienia sprawozdania. Zaproponowano, aby sprawozdania zamiast przedstawienia na
zebraniu zostały opublikowane na stronie internetowej glogoczow.pl.

Wniosek  został  poddany  głosowaniu  i  został  przyjęty  przy  25  głosach  „za”,  1  głosie
„przeciw” i jednym wstrzymującym się.

· W dalszej części przedstawiano wolne wnioski

Państwo Dolińscy, Radny Czesław Wierzba oraz Jan Kantor stworzą grupę roboczą w sprawie
planów zagospodarowania.

· Przedstawiono wnioski przez Komisje Uchwał i Wniosków

· Wniosek Pani Moniki Kobus do Pana Starosty, o odpowiedź w sprawie, kiedy będzie
wybudowana dalsza część chodnika od Pana Kantora do granicy z Włosanią oraz o
budowę tego chodnika.

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 23 osobach głosujących.

· Wniosek Pani Dzik o drogę asfaltową na dzielnicy Piłogrzbiet nad Stacją benzynową w
górę w stronę połączenia z Mogilanami – do drogi Żary.

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 23 osobach głosujących.

· Wniosek, aby autobus A40 zatrzymywało się na przystanku Włosań.

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 23 osobach głosujących.

· Wniosek o wykonanie drogi asfaltowej na Królikówkę – od Radziszowa. 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 23 osobach głosujących.

· Wniosek  o  pomoc  gminy  w  temacie  rzeki  Głogoczówki  –
regulacja/oczyszczenie/zbiornik  retencyjny.  
Wniosek przyjęty przy 22 głosach „za”, 1 wstrzymującym, 0 „przeciw”.

· Wniosek Pana Jana Sikory o pozostawienie sobie dyplomu Nowatorska Małopolska



Wieś 2024.

Wniosek przyjęty przy 21 głosach „za”, 2 wstrzymujących, 0 „przeciw”.

· Wniosek o zwrócenie się do GDDKIA o budowę chodnika przy DK52.

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 23 osobach głosujących.

· Przewodniczący Pan Zbigniew Wilk na tym zakończył Zebranie Wiejskie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała

Marta Giza
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